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بررسی چالشها و راهکارهای توسعه صنعت فولاد

ناترازی انرژی و قیمتگذاری دستوری چالشهای عمده صنعت فولاد هستند

اعضای اتاق بازرگانی اصفهان و کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق ایران در نشست با مدیرعامل ذوبآهن اصفهان

به بررسی چالشها و راهکارهای توسعه صنعت فولاد پرداختند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، اعضای اتاق بازرگانی اصفهان به همراه کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق ایران در نشستی با حضور مدیرعامل ذوب آهن

اصفهان، به بررسی چالش های موجود و راهکارهای پیشبرد صنعت فولاد پرداختند. این نشست در سالن جلسات دفتر مدیرعامل ذوب آهن با هدف هم اندیشی و تقویت

ارتباطات میان بخش های مختلف صنعت برگزار شد.

احمد خوروش، عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان، هدف از این نشست را تلاش برای بازگرداندن ذوب آهن اصفهان به جایگاه اصلی خود به عنوان بزرگ ترین واحد فولادی

کشور دانست.

رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق اصفهان گفت: این گردهمایی فرصتی برای ایجاد هم افزایی میان بخش های مختلف صنعت فولاد و صنایع وابسته است. امیدواریم

با حضور مدیرعامل جدید و بررسی راهکارهای مشترک، شاهد رشد و شکوفایی دوباره این واحد بزرگ صنعتی باشیم.

بهرام شکوری، رئیس کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق ایران نیز حضور بیش از ۲۰ کمیسیون تخصصی در این جلسه را نشان دهنده جدیت در رفع موانع صنایع فولادی

دانست و اظهار داشت: ناترازی در حوزه انرژی، قیمت گذاری دستوری و عدم حمایت کافی از بخش خصوصی از جمله چالش های عمده صنعت فولاد است. با اجرایی شدن

راهکارهایی مانند تک نرخی شدن ارز، تخصیص حقوق دولتی معادن به سرمایه گذاری در این حوزه و اعتماد بیشتر به بخش خصوصی، می توان این موانع را پشت سر گذاشت

که نقش ذوب آهن اصفهان در این مسیر بسیار کلیدی و حیاتی است.

سید اردشیر افضلی، مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز در این نشست بر لزوم رفع ریشه ای ناترازی های انرژی تأکید کرد و گفت: تغییر سبک زندگی و مصرف بی رویه انرژی یکی از

عوامل ناترازی در این حوزه است. با به کارگیری فرهنگ مصرف صحیح و کاهش زمان گردش پول در صنعت، می توان تأثیر محدودیت ظرفیت تولید ماشین آلات را به حداقل

رساند.

وی همچنین به اهمیت قیمت گذاری بر اساس عرضه و تقاضا اشاره کرد و افزود: این رویکرد اگرچه ممکن است در ابتدا چالش هایی به همراه داشته باشد، اما در بلندمدت

موجب پایداری و سوددهی بنگاه های اقتصادی خواهد شد.

مدیرعامل ذوب آهن همچنین از برنامه های جدید این کارخانه برای تولید محصولات با ارزش افزوده بالاتر خبر داد و افزود: این تغییرات گامی مؤثر در جهت بهبود شرایط ذوب

آهن اصفهان و ارتقای صنعت فولاد کشور خواهد بود.

در پایان این نشست، حاضران بر تشکیل کمیته مشترکی برای رفع موانع تولید تأکید کردند و آمادگی خود را برای همکاری های بیشتر در این زمینه اعلام نمودند.
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